
Protokół Nr XXIX/2021 

z obrad XXIX sesji Rady Gminy Kołaczkowo w dniu 14.06.2021 r. w sali Urzędu Gminy 

w Kołaczkowie. 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska o godz. 15:00 otworzyła 

dwudziestą dziewiątą sesję Rady Gminy Kołaczkowo. Powitała radnych i zaproszonych gości 

– listy obecności w załączeniu nr 1 i 2. 

Ad.2. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska 

stwierdziła, że na stan 15 radnych, obecnych na sesji jest 13 radnych i Rada jest władna 

do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecna radna Magdalena Cieślak i radna Ewa 

Zgolińska. 

Ad.3. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie 

2. Stwierdzenie kworum 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

i realizacji uchwał podjętych  na poprzedniej sesji. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy na temat złożonych odpowiedzi 

na interpelacje. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wręczenie nagrody im. Wł. St. Reymonta. 

10. Nadanie imienia Szkole Podstawowej w Sokolnikach. 

11. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Kołaczkowo za 2020 r. 

12. Debata nad Raportem o stanie Gminy Kołaczkowo za 2020 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Kołaczkowo. 

14. Zapoznanie się z: 

1) sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kołaczkowo za 2020 r. oraz 

sprawozdaniem finansowym 

2) opinią  RIO o przedłożonym przez Wójta Gminy Kołaczkowo sprawozdaniu 

z wykonania budżetu Gminy Kołaczkowo za 2020 r. 

3) wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Kołaczkowo oraz opinią Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu 

Gminy Kołaczkowo za 2020r. wraz ze sprawozdaniem finansowym 

4) opinią RIO o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kołaczkowo 

5) dyskusja. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kołaczkowo za 2020 r. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kołaczkowo 



za 2020 rok. 

17. Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 

2021-2027. 

18. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2021 rok.  

19. Wolne głosy i wnioski. 

20. Odpowiedzi na zapytania. 

21. Zamknięcie sesji.  

 

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: ZA(13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0), NIEOBECNI: 2 

Głosowanie imienne: 

ZA(13): Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian 

Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (2): Magdalena Cieślak, Ewa Zgolińska 

Ad.4  

Do protokołu nie zgłoszono uwag i został przyjęty. 

Wyniki głosowania: ZA(13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0), NIEOBECNI: 2 

Głosowanie imienne: 

ZA(13): Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian 

Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (2): Magdalena Cieślak, Ewa Zgolińska 

Ad.5 

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła  informację  o  realizacji  zadań w okresie 

międzysesyjnym.  

Ad.6 

Wójt Teresa Waszak przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  w  okresie międzysesyjnym 

oraz informację z realizacji uchwał podjętych na ostatniej sesji. Informacje pisemne 

w załączeniu nr 3 i 4.  

Ad.7 

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że interpelacja radnego Jerzego 

Siemiątkowskiego została przekazana do Starostwa Powiatowego we Wrześni. 

Ad.8 

Przewodnicząca Danuta Grabowska odczytała interpelację złożoną przez radnego Jerzego  

Siemiątkowskiego. 

Ad.9 

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że Rada Gminy spośród dwóch 

kandydatów wyłoniła laureata nagrody w osobie Pani Joanny Wojciuch. Nagroda im. Wł. St. 



Reymonta przyznawana jest za szczególne osiągnięcia i działalność na rzecz Gminy 

Kołaczkowo. Swoją postawą, zaangażowaniem, upowszechnianiem pamięci o Nobliście i jego 

twórczości laureatka w pełni zasłużyła na tą nagrodę. Przewodnicząca wręczyła Pani Joannie 

Wojciuch statuetkę, natomiast Wójt Teresa Waszak złożyła serdeczne gratulacje oraz wręczyła 

kwiaty.  

Ad.10. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że Rada Pedagogiczna, Samorząd 

Uczniowski i Rada Rodziców w  złożonym sprostowaniu do wniosku o nadanie imienia Szkole 

Podstawowej w Sokolnikach, zwracają się o nadanie imienia Królowej Jadwigi. Odczytała 

projekt uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Sokolnikach.  

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXIX/208/2021 w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Sokolnikach.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5. 

Wyniki głosowania: ZA(13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0), NIEOBECNI: 2 

Głosowanie imienne: 

ZA(13): Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian 

Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (2): Magdalena Cieślak, Ewa Zgolińska 

 

Ad.11. 

Wójt Teresa Waszak według opracowania dostarczonego Radzie Gminy przedstawiła Raport 

o stanie gminy Kołaczkowo za 2020 rok. Szczegółowo omówiła działalność Rady Gminy, 

finanse, sprawy społeczne, edukację, ochronę zdrowia, ochronę środowiska i planowanie 

przestrzenne. Szczególną uwagę skupiła na przedstawieniu największych inwestycji 

zrealizowanych w roku ubiegłym z udziałem środków zewnętrznych.  

Raport stanowi załącznik nr 6. 

 

Ad.12. 

W debacie nad raportem o stanie Gminy Kołaczkowo za 2020 r. głos zabrała radna Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska. Zapytała o dane na temat ilości zużytej wody. Posiadając dane 

o ilości odprowadzonych ścieków można obliczyć ilość ścieków nie odprowadzanych 

do oczyszczalni.  

Wójt Teresa Waszak przekazała dane, o które wnioskowała radna. Powiedziała, że ilość wody 

nie odzwierciedla dokładnie ilości odprowadzanych ścieków. Rolnicy korzystają z wody 

do oprysków czy produkcji zwierzęcej. Około 20% wody uchodzi na pracę hydroforni, awarie 

i  do OSP. Prowadzone są rozmowy z kierownikami w jaki sposób kontrolować ilość ścieków.  

 

Ad.13 



Przewodnicząca Danuta Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum 

zaufania dla Wójta Gminy Kołaczkowo. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXIX/209/2021 w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Kołaczkowo. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7. 

Wyniki głosowania: ZA(13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0), NIEOBECNI: 2 

Głosowanie imienne: 

ZA(13): Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian 

Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (2): Magdalena Cieślak, Ewa Zgolińska 

 

Ad.14 

1) Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 

Kołaczkowo za 2020 rok. Dochody budżetu zaplanowano w kwocie  37.037.659,03 zł, 

a wykonano w kwocie 36.958.624,50 zł, co stanowi 99,79% założonego planu. Dochody 

bieżące zaplanowano w kwocie 30.829.012,34 zł, a wykonano w kwocie 31.364.323,63  zł, 

co stanowi 101,74%  założonego planu, natomiast dochody majątkowe zaplanowano 

w kwocie 6.208.646,69 zł, a wykonano w 90,10% tj. w kwocie 5.594.300,87 zł. 

Dochody własne na plan 9.862.029,00 zł, wykonano w kwocie 10.532.361,75 zł tj. 106,80%. 

Subwencje ogólne z budżetu państwa zaplanowano i wykonano w wysokości 

9.684.974,00 zł. Dotacje oraz środki z UE ogółem na plan 17.490.656,03 zł wykonano 

w kwocie 16.741.288,75 zł, co stanowi 95,72 % . W 2020 roku wpłynęły środki z budżetu 

UE w ramach PROW jako refundacja części wydatków poniesionych  na budowę kanalizacji 

sanitarnej w Borzykowie kwota 1.500.453 zł. W ramach WRPO Gmina otrzymała 

dofinansowanie budowy oczyszczalni ścieków w Kołaczkowie w kwocie 2 650 912,00 zł 

(pozostała część dofinansowania tej inwestycji wpłynęła w bieżącym roku w kwocie  

634.285 zł). W ramach programu POPC wpłynęły środki na zakup laptopów do nauki 

zdalnej w kwocie 113 349,00 zł, w ramach WRPO wpłynęły środki na realizację programu 

„Stop COVID 19 Bezpieczne systemy społeczne w Wielkopolsce, pozyskane środki na to 

zadanie to kwota 50 853 zł (program realizowany przez GOPS w Kołaczkowie). W 2020 

roku Gmina uzyskała również dofinansowanie z RFIL wysokości 1.095.424 zł. 

Dofinansowanie to zostało przeznaczone na budowę drogi gminnej w Szamarzewie oraz 

budowę ul. Ogrodowej i Cmentarnej w Kołaczkowie. 

Skarbnik omówiła wydatki gminy, które przedstawiały się następująco: 

Wydatki budżetu zaplanowano w kwocie 35.453.753,03 zł, a wykonano w kwocie 

32.311.787,10 zł, co stanowi 91,14% planu rocznego. Wydatki bieżące zaplanowano 

w kwocie 28.962.726,44 zł, a wykonano w 93,55 % tj. 27.095.283,56 zł, z tego na oświatę  

i wychowanie oraz edukacyjną opiekę wychowawczą  przeznaczono kwotę 9.690.941,00 zł  

na pomoc społeczną i rodzinę wydatkowano 10.860.892 zł na dotacje udzielone 

przeznaczono 1.891.274 zł, na obsługę długu (spłata odsetek od pożyczek ) wydatkowano 



4.151 zł. Wydatki majątkowe zaplanowano w kwocie 6.491.026,59 zł, a wykonano 

5.216.503,54 zł tj. 80,36 %. Największe wydatki inwestycyjne  poniesiono m.in. na budowę 

i rozbudowę oczyszczalni ścieków w Kołaczkowie (w 2020 r. przeznaczono 3.332.000 zł,) 

na budowę drogi w Szamarzewie przeznaczono 945.000  zł. Na koniec grudnia 2020 r.  

Gmina nie posiadała żadnego zadłużenia, spłacone zostały wszystkie zobowiązania. Budżet 

zamknął się nadwyżką  w wysokości 4.646.837 zł . 

W bilansie po stronie aktywów wyszczególnione zostały środki pieniężne na rachunkach 

bankowych na koniec roku w wysokości 3.905.966 zł oraz należności  i rozliczenia w kwocie  

195.647,38 zł (są to dochody z tytułu wpływów udziałów w podatku w PIT i CIT  w m-cu 

styczniu 2021 r. oraz zwrot niewykorzystanych  w całości dotacji podmiotowych przez GOK 

i niepubliczne jednostki systemu oświaty oraz niewykorzystanej dotacji przedmiotowej 

przez ZGKiM). 

Po stronie pasywów natomiast występują 

a) zobowiązania wobec budżetów 30.456,08 zł (tj. zwrot niewykorzystanych dotacji 

do WUW w Poznaniu, do GUS w Poznaniu oraz KBW w Koninie); 

b) pozostałe zobowiązania 155,80 zł  (rozliczenia podatku VAT za 2020 rok); 

c) wynik wykonania budżetu za 2020 rok   4.646.837,40 zł ( kwota zgodna 

ze sprawozdaniem NDS); 

d) rezerwa na niewygasające wydatki 225.718,01 zł 

e) wynik na operacjach niekasowych 42.585,90 zł (kwota dotyczy umorzenia części 

pożyczki zaciągniętej w WFOŚ i GW w Poznaniu); 

f) skumulowany wynik budżetu  – kwota   - 1.252.253,28 zł; 

g) rata subwencji oświatowej otrzymana w grudniu 2020 roku na styczeń 2021 w kwocie  

408.114,00 zł. 

 

Ogółem kwota aktywów i pasywów wynosi  4.101.613,91 zł. 

2) Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła pozytywną opinię zawartą w uchwale Nr SO-

8/0954/110/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 

19 kwietnia 2021 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Kołaczkowo sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Kołaczkowo za 2020 r. wraz 

z informacją o stanie mienia i objaśnieniami. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

3) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Kruszyński przedstawił wniosek Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kołaczkowo. Przedstawił 

uchwałę nr 3/2021 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kołaczkowo z dnia 17 maja 2021 r. 

w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kołaczkowo za 2020 rok. 

Wniosek stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

4) Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska odczytała Uchwałę Nr SO-8/0955/85/2021 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 21 maja 2021 r. 

w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kołaczkowo 

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu 

za 2020 rok. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 



 

5) Przewodnicząca Danuta Grabowska otworzyła dyskusję nad sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Kołaczkowo za 2020 r. i sprawozdaniem finansowym.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Małgorzata Jakubowska przedstawiła 

pozytywną opinię o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Kołaczkowo za 2020 rok. 

 

Wójt Teresa Waszak poinformowała, że w 2020 roku gmina pozyskała kwotę 6.297.067 zł 

środków zewnętrznych. Jedną z największych inwestycji jaka została zrealizowana 

to przebudowa oczyszczalni ścieków. Inwestycja została zakończona w lipcu ub. roku, 

i pozytywnie rozliczona dzięki temu gmina otrzymała zwrot podatku Vat w kwocie 

1.300.000 zł.  Środki z Rządowego Programu inwestycji Lokalnych w wysokości 

1.095.424 zł zostały przeznaczone na budowę 1,8 km drogi tłuczniowej w Szamarzewie oraz 

modernizację ul. Ogrodowej i Cmentarnej. Powstało oświetlenie uliczne  między  innymi 

w m. Zieliniec, miejsca rekreacji w sołectwach, budowa zbiornika bezodpływowego 

w m. Sokolniki. Zlecono przygotowanie dokumentacji projektowej na budowę dróg 

gminnych. Na zakończenie Pani Wójt podziękowała za zaangażowanie, współpracę, 

wsparcie w podejmowaniu decyzji i wiarę w pomyślność założonych celów.  

 

Ad.15 

Przewodnicząca Danuta Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kołaczkowo  

za 2020 rok. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXIX/210/2021 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kołaczkowo  za 2020 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11. 

Wyniki głosowania: ZA(13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0), NIEOBECNI: 2 

Głosowanie imienne: 

ZA(13): Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian 

Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (2): Magdalena Cieślak, Ewa Zgolińska 

 

Ad.16 

Przewodnicząca Danuta Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Kołaczkowo za 2020 rok.  

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXIX/211/2021 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kołaczkowo 

za 2020 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 



Wyniki głosowania: ZA(13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0), NIEOBECNI: 2 

Głosowanie imienne: 

ZA(13): Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian 

Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (2): Magdalena Cieślak, Ewa Zgolińska 

 

Wójt Teresa Waszak podziękowała za wspólną pracę, zaangażowanie, akceptację pewnych 

zadań i inwestycji, dzięki której można osiągnąć tak wiele.  

 

Ad.17 

Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła i odczytała projekt uchwały w  sprawie zmiany  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 2021 – 2027. Wyjaśniła, 

że została wprowadzona kolejna zmiana nie ujęta w projekcie uchwały. Dotyczy zwiększenia 

planu dochodów i wydatków o kwotę 7.000 zł w związku z podpisana umową z Wojewódzkim 

Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  w Poznaniu na realizację programu 

„Czyste powietrze”. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXIX/212/2021 w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołaczkowo 

na lata 2021– 2027. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13. 

Wyniki głosowania: ZA(13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0), NIEOBECNI: 2 

Głosowanie imienne: 

ZA(13): Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian 

Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (2): Magdalena Cieślak, Ewa Zgolińska 

 

Ad.18 

Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła i odczytała projekt uchwały w  sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2021 rok.  

Wyjaśniła, że zostały wprowadzone kolejne zmiany nie ujęte w projekcie uchwały. Dotyczą 

zwiększenia planu dochodów o kwotę 23.000 zł w związku z otrzymaniem dotacji 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu 

na realizację programu „Czyste powietrze” oraz zwiększenia planu wydatków na zadanie 

„Położenie nakładki asfaltowej przy świetlicy w Bieganowie o kwotę 7.000 zł. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXIX/213/2021 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo 

na 2021 rok. 



Uchwała stanowi załącznik nr 14. 

Wyniki głosowania: ZA(13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0), NIEOBECNI: 2 

Głosowanie imienne: 

ZA(13): Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian 

Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (2): Magdalena Cieślak, Ewa Zgolińska 

 

Ad.19  

Radny Jerzy Woś zgłosił do podcięcia konary drzew na rozwidleniu dróg w Krzywej Górze. 

Wcześniej wnioskował o wycięcie tych drzew, ale gmina nie uzyskała pozwolenia ze Starostwa 

Powiatowego. 

Sołtys Sylwia Strzelczyk wnioskuje o udzielenie informacji na temat budowy kontenera 

sanitarnego przy budynku gospodarczym w m. Sokolniki. Zgłosiła do usunięcia pochylone 

drzewo w parku oraz wykoszenie poboczy dróg gminnych. Zapytała czy budowa chodnika 

w kierunku marketu Dino będzie realizowana w tym roku, gdyż środki w budżecie powiatu 

miały być zarezerwowane. Zapytała również na jakim etapie jest realizacja budowy drogi 

ul. Pocztowa i Szkolna w Sokolnikach.  

Sołtys Wioleta Dzienniak zgłosiła do uzupełnienia dziury w drodze powiatowej Spławie-

Tarnowa. Zgłosiła do remontu drogę Wszembórz-Cieśle Wielkie-Spławie, ponieważ powstają 

liczne ubytki i robi się nieprzejezdna. 

Radny Jerzy Siemiątkowski zapytał za jaką kwotę została zakupiona działka w m. Sokolniki. 

Zapytał o dalsze postępowanie w sprawie wykonania termomodernizacji SP w Bieganowie. 

Złożył wniosek o uzupełnienie dziur w drodze powiatowej Zieliniec – Bieganowo. 

Elżbieta Matuszak Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sokolnikach podziękowała 

za przychylenie się do wniosku o nadanie imienia Szkole Podstawowej w Sokolnikach. 

Mariusz Gomulski Dyrektor GOK w Kołaczkowie zaprosił na piknik i koncert z okazji 

50 urodzin GOK. 

Radny Jerzy Woś zapowiedział posiedzenie Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

Sołtys Małgorzata Wojciuch zgłosiła, że bardzo wcześnie zaświecają się lampy uliczne 

w m. Kołaczkowo, nie jest to pora zmierzchowa.  

Ad.20 

Odpowiedzi na zapytania udzieliła Wójt informując, że: 

- w sprawie podcięcia gałęzi drzew w m. Krzywa Góra zostaną podjęte czynności. Widoczność 

na skrzyżowaniu dróg ograniczają również wysokie trawy na poboczach dróg, 

- w sprawie budowy kontenera sanitarnego przy budynku gospodarczym w m. Sokolniki 

zostanie udzielona odpowiedź pisemna, 



- park i drzewa w Sokolnikach są pod opieką Konserwatora Zabytków i należy do parafii 

Ewangelicko-Augsburskiej. Zostaną wystosowane odpowiednie pisma, 

- zapytanie w temacie budowy chodnika w Sokolnikach zostanie skierowane do powiatu, 

- pobocza dróg gminnych są wykaszane sukcesywnie na terenie całej gminy, 

- wnioski o dofinansowanie budowy ulicy Pocztowej i Szkolnej w Sokolnikach składane były 

czterokrotnie. Wójt poinformowała, że budżecie gminy zaplanowano środki na to zadanie około 

400.000 zł, dodatkowo otrzymaliśmy z Urzędu Marszałkowskiego dofinansowanie w kwocie 

132.000 zł i zaproponowała realizować to zadanie.  

- droga powiatowa Wszembórz-Cieśle Wielkie - Spławie w niektórych miejscach jest złej 

jakości ale w niektórych jest przyzwoita. Podziękowała mieszkańcom Spławia i Cieśli Małych 

za zaangażowanie w budowę placu zabaw. Wyrwa w drodze powiatowej Spławie-Tarnowa 

zostanie zgłoszona do powiatu. 

- działka w Sokolnikach na której znajduje się hydrofornia została zakupiona za kwotę 

20.000 zł 

- w ramach programu wsparcia dla gmin popegeerowskich nie udało się uzyskać 

dofinansowania na termomodernizację SP w Bieganowie. W roku bieżącym będzie nabór 

wniosków z WRPO i w ramach tego programu złożymy wniosek o dofinansowanie ww. zadania 

- droga powiatowa Zieliniec-Bieganowo wymaga remontu,  wniosek zostanie przekazany 

do Starostwa Powiatowego 

- inicjatywa społeczności szkolnej w Sokolnikach została przyjęta z akceptacją. Szkoła nie 

miała swojego patrona. W wyniku zmian systemowych SP w Bieganowie również nie ma 

imienia. 

- działanie lamp ulicznych zgłaszane są na bieżąco wszystkie nieprawidłowości.  

Ad.21 

Wobec wyczerpania porządku obrad  Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta 

Grabowska o godz. 17.30 zamknęła XXIX Sesję Rady Gminy Kołaczkowo. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Rady 

Monika Nowak          Danuta Grabowska 

 


